
 

 
 

 
 
ACTA DE SESSIÓ DEL CONSELL MUNICIPAL D’ESPORTS DE 

L’AJUNTAMENT DE SANT LLORENÇ DES CARDASSAR 
 

 
Identificació de la sessió 

 

Número: CC 2019/1 

Dia: 12.02.19 

Caràcter: Ordinari 

Horari: 20h 

Lloc: Espai 36 

 

Assistents 

 

Antònia Bauzà (regidora d’Esports) 

Maria Antònia Domenge (PP) 

Pere Nebot (tècnic d’Esports) 

Jeroni Pep (Unió Ciclista) 

Jaume Soler (CD Cardassar) 

Joan Pascual (Malalts de Turmell) 

Joan Gomila (Malalts de turmell) 

Jaume Bassa (Ses Paparres) 

Manuel Rastrero (CD Cala Millor) 

Cristian Gallardo (CD Cala Millor) 

Joana Maria Sureda (Club Pàdel) 

Juan Bauçà (tennis) 

 

Absència 

 

Granots i Sopes  

Miquel Femenies (CEIP MGG – professor EF) 

Antònia AMIPA Sa Coma 

Xisca Ramon AMIPA Sant Llorenç 

 

Ordre del dia 

 

1. Lectura i aprovació de l’acta de la sessió anterior. 

2. Presentació del club de pàdel. 

3. Bases de les subvencions esportives 2019. 

4. Projecte instal·lacions esportives. 

5. Precs i preguntes. 



 

 

Desenvolupament de la sessió 

 

1-Lectura i aprovació de l’acta anterior. 
 

2- Presentació del club de pàdel. 
 

La regidora va presentar a la Sra. Joana Maria Sureda com a la responsable 
dels programes de pàdel de Sant Llorenç, Son Carrió i Sa Coma, tan per 
infants com per adults. La Sra. Joana Maria explica que han donat la passa 

de federar un club per poder participar a les competicions organitzades per 
la Federació de pàdel. També es va proposar que els infants dels diferents 

nuclis de població Sant Llorenç puguin fer torneigs entre si, i va acabar dient 
que els estatuts del Club els han presentat a la Conselleria per registrar-los i 
en breu estaran constituïts com a Club de Pàdel. 

 
3- Bases de les subvencions esportives 2019. 

 
La regidora va comentar el tema de les subvencions i va passar als assistents 
la relació de subvencions aprovades. També comentà que degut a la manca 

de justificació de les titulacions es va decidir eliminar aquest apartat. També 
han hagut d’eliminar partides per falta de justificació de pagament, ja que no 

basta amb la factura sinó que aquesta ha de dur el segell de l’empresa, la 
signatura i el justificant de pagament o l’extracte bancari a on figuri la 
despesa a subvencionar. La Sra. Antònia va remarcar que el Cardassar, degut 

a les llicències federatives té la subvenció més grossa i que per que sigui més 
just a la propera convocatòria augmentarà la puntuació a l’apartat 

d’organització i col·laboració amb les activitats organitzades per 
l’Ajuntament. 
 

Les organitzades tenen 5 punts per cada una, fins a un màxim de 15 punts i 
les de col·laboració tenen 1 punt per cada una fins a un màxim de 5 punts. 

 
Pel que fa a les despeses subvencionables es van proposar alguns canvis com: 
la roba objecte de subvenció haurà de dur l’escut de l’Ajuntament; a l’apartat 

de despeses per anar a competir a fora la subvenció només es cobriran els 
bitllets i l’allotjament; quedaran exclosos els serveis de rehabilitació i 

fisioterapeuta, que quedarà reduït als serveis d’ambulància. 
 
4- Projecte instal·lacions esportives. 

 
En relació amb els projectes de les noves instal·lacions la regidora va dir que 

ja està a exposició pública el projecte de la nova sala polivalent del 
poliesportiu Marga Fullana, que tindrà un cost de 322.000€ amb IVA i que 

començarà en breu. 
 
Referent al projecte d’ampliació i creació d’una sala polivalent al poliesportiu 

de Son Carrió, dur retard degut a la torrentada, ja que les instal·lacions es 
van veure afectades per l’aigua, però està a punt de finalitzar. 

 



Seguint amb la gespa de la pista multiesportiva  de sa Coma, es va canviar 

la via de subvenció del Govern Balear, i ha acabat la primera fase del 
poliesportiu cobert situat devora la Delegació. 

 
També es va fer menció a la remodelació del camp de futbol es Moleter i de 
la piscina Municipal, instal·lacions afectades per la torrentada. 

 
Es va comunicar també que el projecte per a la construcció de dues pistes de 

tennis que es faran al complex esportiu Sa Teulera està a punt d’acabar. El 
Sr. Joan Bauçà va demanar una tercera pista per poder fer competicions 
federades. La regidora va dir que ho miraria pel tema d’espai. 

 
Es comenta que hi ha la intenció del departament d’Esports de reprendre el 

tema de les excursions i senderisme que va quedar aturat amb motiu de les 
inundacions, així com intentar que al proper curs es faci una oferta d’iniciació 
a l’atletisme, cosa que que remet als dos clubs del municipi Malalts de turmell 

i ses Paparres. El Sr. Joan Pascual diu que ho estan mirant i que tal vegada 
la part més complicada pot ser sigui trobar un monitor que ho pugui fer i que 

el que està de moda ara mateix és el Cros per infants. 
 

La Regidora va fer un repàs a les activitats esportives municipals que en 
general funcionen molt bé i han tingut un increment notable de participació. 
 

La Sra. Antònia va comunicar la intenció de fer el final de curs de les activitats 
esportives el proper mes de juny com l’any passat. També va oferir l’Espai36 

per poder fer reunions dels clubs. 
 
Es confirmà per part dels Malalts de Turmell i de Ses Paparres l’organització 

de les curses dins les festes de Son Carrió i Sant Llorenç, i la Unió Ciclista la 
cursa del setembre i la cicloturistada pel circuit Marga Fullana. 

 
També la propera subvenció es podrà emplenar via seu electrònica per 
facilitar així la seva tramitació. 

 
6- Precs i preguntes. 

 
El Sr. Jaume Soler, president del Cardassar va demanar una reunió per poder 
invertir els 100.000€, els quals provenen d’una donació de la Federació 

Espanyola de futbol a causa de la torrentada i que ha de gestionar 
l’Ajuntament juntament amb el Club Cardassar. Va quedar pendent de posar 

dia per xerrar del tema. 
 

 


